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INTERPELACJA 

dotyczy: likwidacji starych pasów na przejściu dla pieszych przy ulicy Waryńskiego 

Wnoszę o skuteczną likwidację starych pasów na przejsclu dla pieszych 

na wysokości nowo wybudowanej zatoczki priystanku 'autobusowego (w kierunku 

osiedla Śródm ieśc ie) przy ulicy Waryńskiego . Powyższe stare pasy zostały 

nieskutecznie zl ikwidowane podczas przebudowy ulicy Witosa. Stanowi ono 

zagrożenie, ze względu zlikwidowane oznakowanie pionowe. Nowe przejście dla 

pieszych wyznaczone jest parę metrów wcześniej zgodnie z projektem przebudowy 

ulicy Witosa. Jednocześnie wnoszę o usunięcie dziur w jezdni na skrzyżowaniu ulic 

Waryńskiego-Witosa . 
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